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 PROTOKOLL 4/2017 
 

07. desember 2017 kl. 10.00. 

 

Møtet ble avholdt i forbundets lokaler, Oslo. 

 

Til stede: Helge Haukeland, Bjørn Willadssen, Jan Erik Brøste, Gunnar Eriksen, Kjersti 

Skantze (A-med), Lill Hjønnevåg (ref) 

Forfall: Erna Hagensen, Børge Kristoffersen 

 

Følgende saker ble behandlet:  

 

30/2017 Protokoll 3/2017 

 Vedtak: Protokollen godkjent 

31/2017 Sykefravær 

Bjørn redegjorde for sykefraværet hittil i år. Totalfraværet er nå på 6,02 og vi ser 

at en del av langtidstilfellene vi har hatt, har gått ned. Vi vil ikke nå målsettingen 

på 4,5% blir det vanskelig å nå. Korttidsfraværet er lavt. 

 

 Vedtak: Tatt til orientering 

 

32/2017 Overtid 

AMU gikk gjennom oversikt for året til og med november. Overtidsbruken er 

begrenset og de få tilfellene som overskrider lovverket kan tilskrives reisetid. 

 Vedtak: Tatt til orientering 

 

33/2017 Valg av verneombud 

 Alle avdelinger har sendt inn forslag på kandidater og valg blir foretatt før jul 

 Vedtak: Tatt til orientering 

 

34/2017 Oppsummering fra årlig IA-møte 

Bjørn la frem oppsummeringen og redegjorde for at vi er i ferd med å oppnå 

delmål 2 i AI-avtalen som omhandler å bidra med tiltaksplasser i samarbeid med 

NAV. 

Vedtak: Tatt til orientering 
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35/2017 Arbeidsgrupper for informasjonsflyt og tariffbehandling 

AMU har ønsket å sette ned arbeidsgrupper for informasjonsflyt og 

tariffbehandling og Bjørn informerte at jobben med å nedsette disse gruppene er i 

gang. 

Vedtak. Tatt til orientering 

 

36/2017 Oversikt BHT i avdelingene 

 De siste to avtalene med A-Med er nå signert. 

Vedtak: AMU oppfordrer verneombudene til å undersøke om BHT-tjenesten i 

den enkelte avdeling fungerer tilfredsstillende. 

 

37/2017 Handlingsplan 2017 

Verneombudssamlingen og evalueringen, som er punkter i handlingsplanen, er nå 

gjennomført. 

 

 Beskrivelse/ mål Ansvar Tidsfrist Utført 

Gjennomgang av velferdsordningene Bjørn AMU-møte 2/2017 V 

Sykefraværsprosent – mål 4,5% Bjørn Fortløpende  

Helsebringende tiltak Bjørn Fortløpende  

Samling for verneombud Bjørn 11. – 12, sept 17 V 

Verneombudsevaluering Bjørn Uke 37 V 

Internhåndboken - gjennomgang Bjørn   

  

 Vedtak: Tatt til orientering 

38/2017 Vernerunde/HMS runder – protokoller 

Det har kommet inn en protokoll siden sist. 

Vedtak: Bjørn etterspør manglende protokoller    

   

   

39/2017      Revisjon av internhåndboken 
Revisjon av internhåndboken utføres normalt i november hvert år, men er noe 

forsinket i år. Revisjonen er planlagt sluttført innen utgangen av året. 

Vedtak: Tatt til orientering 

 

 

40/2017    Handlingsplan 2018 

AMU setter opp handlingsplanen i første AMU-møte i 2018. 
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 Vedtak: Tatt til orientering 

41/2017 DYTT 

 Det har vært gjennomført 2 runder med DYTT der deltakelsen har vært høy. AMU 

vurderer om det skal gjennomføres ytterligere to runder i 2018 og vil ta dette opp i 

neste møte. 

 Vedtak: Tatt til orientering 

 

42/2017 Eventuelt 

 Bjørn ønsker at AMU ser på kaffemaskinene våre med tanke på vurdere om de er 

helsemessig forsvarlig mtp. manglende filter, kaffefett og uheldig påvirkning av 

kolesterol.  

 

 

 

Møte avsluttet kl. 11:30 

 

 

Lill Hjønnevåg (Ref) 

 

 

 

 


